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·本刊专论·

全面建成小康社会的行动纲领

——十八届五中全会《建议》学习体会

对中国环境法制建设的思考

杨伟民(005)

杨朝飞(016)

·国际经济·

中国软件出口的现状、趋势及“十三五"战略思路 王晓红艾冰(031)

外商直接投资对中国GDP增长的影响

西线中蒙俄经济走廊国家战略研究

·产业发展·

田惠敏刘 江(051)

李罗莎(067)

进一步拓展农村市场的政策建议 元利兴 詹琳 聂振邦(080)

·名人观察·

纵论中国经济十年之痒

发电行业面临的机遇与挑战

药品审评审批改革新举措

樊 纲(094)

张廷克(099)

吴 浈(101)
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国家发展改革委核心期刊

中国学术期刊网络出版总库收录期刊 中文科技期刊数据库收录期刊

中国核心期刊(遴选)数据库收录期刊博看期刊网收录期刊 中文知识网

·智库信息·

以全面深化改革引领中国经济发展和体制改革

——《发展和改革蓝皮书No．7》首发式暨“确保全面深化改革落地生

根”研讨会综述

推动智库期刊转型，促进学术期刊发展

杜树雷孙凤仪王再文(103)

马博飞(110)

为中国对外开放理论与实践的探索而奋斗终生

——深切追思著名专家王子先 李 蕊(112)

·权威观点·

国际权威机构观点综述 国家统计局国际统计信息中心(119)

·国际统计数据·

世界经济主要指标 国家统计局国际统计信息中心(125)
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CoNTENTS

The action programme for building a moderately well——off society in all aspects

Yang Weimin(005)

Thoughts on the construction of China’S environmental legal system №愕Chaofei(016)

The status and trend of Chinese software export and its strategy during the 1 3th

Five——Year period Wang Xiaohong and Ai成馏(031)

The influence of foreign direct investment on China’S GDP growth

Tian Huirnin and Liu Jiang(051)

Study on the national strategy for the western front of China，Mongolia and Russia

economic corridor

Policy recommendations to further expand the rural market

On the ten—year—itch of China’S economy

Lf Luosha(067)

Yuan Lixing，Zhan Lin and Nie Zhenbang(080)

Opportunities and challenges faced by the power generation industry

New measures for reforming the drug review and approval

Fan Gang(094)

Zhang Tingke(099)

V‰Zkn(101)

Comprehensively deepening reform to boost China’S economic development and

institutio{!al reform Du Shulei，Sun Fengyi and Wang Zaiwen(103)

Pushing forward transformation of the think—tank journals and promoting the

development of academic journals

Struggling for life for China’S opening—up theories and practical exploration

Opinions of International Authoritative Institutes

Main Indicators of World Economy

·004·

Ma Bofei(110)

Lf RUi(112)

(119)

(125)
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